
SMRTÍCÍ BIOZBRANĚ PENTAGONU – MRNA
INJEKCE: MEGA-ZKORUMPOVANÝ
BIGPHARMOU PODLACENÝ SÚKL ODKLÍZEL
MRTVÉ A NEMOCNÉ Z CESTY, JEN ABY SE
COVIDOVÁ OČKOVACÍ KAMPAŇ
NEZASTAVILA!!! (VIDEO CZ, 29min)
- editor007 | 14. února 2024

ČESKO: Pokud jste měli pocit, že SÚKL je tady proto, aby vás chránil před vadnými léčivy a
zachránil vám tak zdraví nebo život, čeká vás nepříjemný budíček. SÚKL během
„pandemie“ covidu úplně selhal, shrnutí je zničující.

Můžete hlásit jakékoliv vedlejší účinky vakcín, může se sejít obrovské množství hlášení na jednu
šarži, a SÚKL nehne ani prstem, aby další distribuci šarže zastavil a zjistil, co se děje. Státní ústav
pro kontrolu léčiv (SÚKL) mrtvé a nemocné odklízel z cesty, aby se očkovací kampaň nezastavila. Je
to vážné obvinění, ale my si za ním stojíme.

Publikovali jsme podcast, kde shrnujeme naše zjištění ohledně toho, jak během pandemie covidu
fungoval SÚKL. A o tom, jestli si ještě můžeme myslet, že vedlejší následky farmaceutických
preparátů někdo hlídá a kontroluje.

Na SÚKLu se sešly tisíce hlášení o možných podezřeních. U stovek z nich SÚKL ani nebyl schopen
dohledat (a nedohledal) šarži! Krom toho se naopak v Česku očkovalo šaržemi, o jejichž existenci
SÚKL vůbec nevěděl!

Za celou dobu pandemie se v příslušné české OMCL laboratoři nezkontrolovala ani jedna lahvička
Pfizeru, Astra Zenecy, Moderny či Jansenu.

Pokyn ke zcela běžné rutině – dočasné pozastavení příslušné šarže než se vyloučí možná souvislost,
což je úkon, který se do té doby dělával úplně normálně, za celé ty roky nikdo nevydal.

Vakcína je preventivní preparát, který se podává zdravým lidem. Smrt po vakcíně není přijatelný
vedlejší účinek! Každá smrt, kde by i jen podezřením byla vakcína, měla okamžitě vést k pozastavení
příslušné šarže než se případná souvislost vyloučí. Nestalo se.

Začínáme mít celkem vážné podezření, že ačkoliv vy si možná myslíte, že to „pharma zboží“ na trhu
tady SUKL hlídá, aby se vám něco nestalo, tak ono se to nějak poslední dobou zvrtlo. My si myslíme,
že kontrolují prd. A jenom čekají, co jim pošlou z EMA. Možná by bylo nejlepší celou tu instituci
zrušit, protože tak byste aspoň neměli iluze, že tady někdo něco kontroluje.

Poslušně nehlásím.

Ředitelka SÚKLu tvrdila poslancům, že v Česku vakcína nezpůsobila jediné úmrtí ani nikomu
nepoškodila zdraví. To je statisticky zhola nemožné. Česká farmakoignorance nezná mezí. Nazvali
jsme proto tento reportážní dokument „Poslušně nehlásím“.
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Očkovací látka, po které bylo nahlášeno podezřelé úmrtí, se používala dalších pět měsíců. Mládež se
očkovala šaržemi, u nichž měl státní dozor nahlášeny vážné komplikace. Děti po ní vážně
onemocněly. Máme mnoho informací, že Státní ústav pro kontrolu léčiv potlačoval všechny
signály. Podezření na nežádoucí účinky covid vakcín ignoroval tím horlivěji, čím závažnější byly.

Mluvíme s pozůstalými, postiženými, lékaři, farmaceuty. Hovoří Kristýna Pospíchalová, Václav
Suchopár, paní Renáta, Radka a Radovan Glubišovi, Eva Dittrichová, Antonín Dittrich, Julius Špičák,
Jana Dunčková a Jana Gandalovičová.

Zjistili jsme, že Státní úřad pro kontrolu léčiv řeší přednostně, co dá do příbalových letáků. Zdraví
českých občanů je našim dozorcům nad kvalitou léčiv ukradené. Nedbale posbíraná data o
postižených posílá SÚKL tetě EMĚ do Bruselu a ta na nás kašle už opravdu zvysoka.

Poslechněte si konkrétní zjištění Mainstreamu, co a jak zpracovávají české i evropské orgány
kontroly léčiv. Pouze pro otrlé.

Tohle by přece nikdo neudělal.

Jsi konspirátor. Svět přece nemůže řídit nějaká úzká skupina lidí. Kdyby to tak bylo, tak by SE to
dávno vědělo. Tak zněla odpověď na každou výhradu k mRNA vakcínám. Náš západní demokratický
svět má přece perfektně vyvinuté instituce, které všechno hlídají a kontrolují a TOHLE by si přece na
triko nikdo nevzal.

Big Business má na své straně jednu velkou výhodu. Lidi si nedokážou připustit, že princip, na
kterém je naše křesťanská civilizace postavená, o němž si myslíme, že ho žijeme – individuální práva
jednotlivce, ochrana života a zdraví … se může tak nějak „rozpít“ a „rozmýt“ pokud jde o velké
peníze. Nic si nenalhávejte. Ono na vašem životě zas tolik nezáleží…

To, co se stalo během pandemie, tady bylo dávno před ní. Lék byl vyvinut za velké peníze a ty se
musí vrátit. To není žádná konspirace, to je fakt.

A jak potřít ty, kteří by chtěli zvednout varovný hlas? Na to jsou perfektně vyvinuté strategie a ty
fungují strašně dlouho. Říkáte, že tenhle lék nepomáhá, ale zabíjí? Jste blázen, to by si přece nikdo
nedovolil. Jste konspirátor a patříte do blázince. Nedostanete granty, nikdo vás už nikdy nepozve na
žádnou konferenci, vaši kolegové budou přecházet na druhou stranu, když Vás potkají.

Jiří Beran mi řekl:
„Vezměte si, že sama sebe považujete za někoho, kdo v oboru něco znamená. Každý vás bere, všude
vás zvou, na všechny konference, chtějí od vás pořád něco slyšet nového, a najednou jsem byl jako
jediný z 54 tisíc lékařů oficiálně označen za dezinformátora. Mnoho lidí, kolem mne hned pochopilo,
že tady se asi hraje úplně jiná hra, že je lepší se s tím Beranem vůbec nevidět. Mně se opravdu
začala celá řada lidí vyhýbat, nechtěli být se mnou žádným způsobem spojováni. Musím říct, že
někdy v lednu 2021 to na mne opravdu dolehlo a bolelo to strašně… “

Ještě chce k tomu někdo něco říct? To je najednou ticho, viďte… Ale vlastně ne, několik skvělých
lékařů Smejkal, Kubek, Chlíbek se hlásí, aby nám řekli, že vakcína je stoprocentně účinná a
stoprocentně bezpečná… Vy konspirátoři.
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